
  1 (2) 
  
 
 
 

 Minnesanteckningar 
 
 
 

 
 
 
 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

 
Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2021-01-27 kl. 16.30 -18.00 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Helena Edberg (KD) 1:e vice 
ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Kristina Granlund 
(NL), Lisskulla Zayane (MP), Andreas Brännström (M) 
 
Mats Bohman – Trafik- och fastighetsdirektör 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Sofie Ordell – Kommunpolis 
Anders Fredriksson – Enhetschef Juridik- och kanslienheten 
Terese Kalinski – Säkerhetschef 
Helene Skantze – Ordförande Socialnämnden  
Josefine Bergström – Sekreterare  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet.   
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Beslut om Trygghetspaketet 2021 
Mats Bohman presenterade det utsända förslaget till fördelning av pengarna i 
Trygghetspaketet 2021.  
 
Brottsförebyggande rådet beslutade enligt förslaget i tjänsteskrivelsen (se protokollet). 
 
4. Information från polisen  
Sofie Ordell informerade om läget vid Henriksdalsringen. Ett antal bilar har brunnit i 
området med början före jul. De samtal som kommit in till polisen har skett när bilarna står 
i lågor men ingen har hittills sett när någon tänder på dem. Polisen har ökat sin bemanning, 
både med uniformerade och civilt klädda poliser, i området och kommer att försätta med 
det så länge problematiken kvarstår.  
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Jan Landström informerade om att man nu har haft ett möte med de verksamma i området 
samt centrala aktörer i kommunen. Samtliga tre bostadsföreningar var delaktiga. Vad som 
beslutades om på mötet var följande: 

• Försöka identifiera individerna som stökat i området (prioritet 1).  
• Grannsamverkan ska komma igång.  
• Trygghetsvandring ska genomföras. 
• Mer kunskap om bränderna (exempel – bilarna tänds på med vad och hur).  
• Stötta nattvandringen i området.  

 
Sofie Ordell presenterade brottsstatistik med misstänkt under 18 år i Nacka kommun under 
2020. Polisen har tagit fram en handlingsplan utifrån materialet. Sammanfattningsvis så 
informerade hon att flest brott sker onsdag-lördag mellan kl. 15.00-24.00, med en pik 
mellan kl. 18.00-21.00, runt stora knutpunkter i kommunen. Statistiken har även gått ut som 
bilaga till minnesanteckningarna i samtliga Trygg- och säkerråd.  
 
Bilaga 1 - Brottsstatistik avseende polisanmälda brott mellan 2018-2020 
Bilaga 2 - Brottsstatistik med misstänkt under 18 år under 2020  
 
Avslutningsvis berättade Sofie Ordell om att polismyndigheten nu har tagit beslut om fast 
kamerabevakning på allmän plats i Fisksätra och Orminge.   
 
 
5. Rapport från de fyra arbetsgrupperna (TRÅ) 
Jan Landström presenterade den senaste rapporten från de fyra arbetsgrupperna Trygg och 
säker. 
 
Bilaga 3 – Avstämning av Brås arbetsgrupper 210127 
 
Deltagarna i BRÅ diskuterade kring att elever på Nacka gymnasium tvingas gå andra vägar 
för att ta sig till busshållplatsen i och med bygget. Dessa vägar upplevs som otrygga och det 
vore bra om de sågs över och då eventuellt med en trygghetsvandring i området. Jan 
Landström tar med sig det till nästkommande möte med TRÅ på Sicklaön.  
 
 
6. Övriga frågor   
Sammanställning av länkar till aktuella rapporter, seminarier, regeringsuppdrag m.m. med 
brottsförebyggande fokus finns bilagt minnesanteckningarna (se bilaga 4).  
 
 
Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 
 


